
З А П И С Н И К

са 5. редовне сједнице Скупштине удружења “Друштво анимације у Републици Српској -
ДАРЕС”, одржане дана 9.8.2023. године са почетком у 17:30 часова.

Сједници су присуствовали: Мирко Јанковић, Младен Ђукић, Милица Чвокић, Бојана Павић, Игор
Ђурић, Александар Бундало, Федор Марић, Нина Мајкић, Душан Шарић, Тамара Максимовић,
Марија Бјелошевић, Давид Гатарић, Андреј Буцало.

Од посматрача, сједници је присуствовала Марија Калабић.

Предложен је сљедећи дневни ред:

1. Преглед стања у Удружењу;
2. Презентација и разговор о актуелним пројектима чланова Удружења;
3. Информације из Аудиовизуелног центра Републике Српске:

3.1. Конкурс није баук;
3.2. Недавно завршени конкурси;

4. Чланарине за 2023. годину;
5. Организациони тим ДАРЕС:

5.1. Проширење Организационог тимa;
5.2. Организација радионице анимације “АНИМАЛЦИ”;
5.3. Организација пратећих програма на Међународном фестивалу анимираног филма

“Бања Лука 2023”;
5.4. Анимацикл 2024;

6. Организација мастеркласова - 2Д компјутерска анимација и 3Д моделовање/текстурисање;
7. Усвајање проширеног цјеновника ДАРЕС;
8. Почасно чланство у Удружењу - Дарко Креч;
9. Разно.

Дневни ред је усвојен једногласно.



На сједници су донесенe сљедећe одлуке:

1. Преглед стања у Удружењу:
1.1. Чланству Удружења предочено је да су два члана Удружења, Сандра Марић и

Дамир Омић, из статуса редовних чланова прешли у статус посматрача. Они се,
једногласном одлуком Скупштине, ослобађају обавезе плаћања чланарине за 2023.
годину;

1.2. Постојећем чланству Удружења придружени су Давид Гатарић и Андреј Буцало, као
редовни чланови, и Марко Ратковић, као посматрач;

1.3. Изнесена је информација да је Управни одбор ДАРЕС умјесто досадашњих
периодичних састанака, који су се организовали по потреби, прешао на редовне
мјесечне састанке, са циљем повећања продуктивности и бржег испуњавања
циљева Удружења;

2. Чланови Удружења Тамара Максимовић, Федор Марић и Игор Ђурић презентовали су
своје актуелне пројекте који се налазе у фази предпродукције, док је Давид Гатарић као
нови члан Удружења укратко представио пројекте на којима тренутно ради његов тим
(ЛМЦ студио);

3. Присутни су се сложили да би било јако корисно, већ током августа или почетком
септебра, да Удружење организује тематски састанак, на ком би главне теме биле:
заједнички пролазак кроз конкурсну документацију АВЦРС, анализа досадашњих конкурса
и пријава на конкурсе АВЦРС, као и анализа (потенцијалног) бројног стања пријава за
будуће конкурсе АВЦРС. На састанак ће бити позвани сви заинтересовани чланови
Удружења, а циљ је да кроз разговор и лична искуства што више приближимо људима
могућности које аутор добија реализацијом пројеката у професионалном окружењу;

4. Договорени рок за измирење обавеза чланарине је крај септембра текуће године. Чланове
ће још једном, путем е-маила, подсјетити предсјетник Скупштине Удружења;

5. Организациони тим ДАРЕС:
5.1. Указала се потреба за проширењем организационог тима, јер два члана током

наредне године неће бити у могућности да учествују у планираним активностима
Удружења. Нови чланови у организационом тиму су Давид Гатарић, Андреј Буцало
и Марко Ратковић;

5.2. Радионица Анималци - Пројекат Удружења је подржан на конкурсу Града Бања
Лука за подршку пројектима из области културе и одржаће се 21-22. октобра 2023.
године. Потписан је уговор са Градом, а добијена средства су уплаћена на наш
рачун и Удружење може да располаже са истим. У наредним седмицама биће
одржан састанак Организационог тима како би се што прије започело са
припремама за радионицу;

5.3. На тему организације пратећих програма на предстојећем фестивалу анимираног
филма “Бања Лука 2023”, присутни чланови су се сложили око идеје да се
организује тематска журка са пратећим VJ i DJ сетом. У септембру ће бити
договорен састанак Организационог тима и прецизиран план, као и неопходан
буџет за договорене активности;

5.4. Анимацикл 2024. године, сви присутни су поздравили и подржали идеју да се овај
догађај организује наредне године. Комуникацију између Академије умјетности,
чланова Удружења ДАРЕС, као и потенцијалних гостију на себе преузима колега
Игор Ђурић;

6. У сврху остваривања једног од главних циљева Удружења, а то је едукација постојећих и
преквалификација нових кадрова у области анимације, план Управног одбора је био да у
наредном периоду Удружење организује стручне курсеве за 2Д компјутерску анимацију,
као и за 3Д моделовање + текстурисање.



6.1. Након дискусије чланова Скупштине Удружења, подржана је иницијатива да
наставимо са организацијом курса из области 2Д компјутерске анимације. Члан
Управног одбора Младен Ђукић већ је у преговорима са европским едукаторима за
курс компјутерске 2Д анимације;

6.2. Током сједнице чланови су се усагласили да је боља идеја, усљед потреба
индустрије и немогућности проналаска приступачних едукатора из области 3Д
моделовања, да умјесто планираног курса 3Д моделовања и текстурисања
организујемо курс компјутерских визуелних ефеката и композитинга (VFX), који су
чланови ЛМЦ студија, предвођени Давидом Гатарићем, већ осмислили и са чијом
припремом је већ започето;

6.3. План је да се за оба курса почетком септембра напише пројекат са којим би се
наступило ка Аудио-визуелном центру Републике Српске у сврху добијања
финансијске подршке;

6.4. Такође, предвиђено је да се ове радионице одрже почетком 2024. године;
7. Проширени цјеновник ДАРЕС је једногласно усвојен;
8. Приједлог да као знак пажње за професора Дарка Креча, првог професора на смјеру

Анимирани филм Академије умјетности у Бања Луци, уприличимо симболичан поклон -
почасно чланство у Удружењу, једногласно је усвојен.

Записничар Предсједник Скупштине

Бања Лука,
Дана 9.8.2023. године


